
Pravda o drogách – spätná väzba 

Na prednáške o drogách som sa dozvedela, že sú nebezpečné a škodia každému, ktorý ich 

užíva. Preto drogy nikdy nebudem užívať a budem sa im brániť. 

V pondelok sme sa na prednáške o drogách dozvedeli, že nemáme fajčiť, piť a drogovať len 

tak. Keď máme nejaký problém, je lepšie sa obrátiť na niekoho rozumného a dospelého ... 

Na prednáške o drogách sme sa dozvedeli, že drogy a alkohol sú nebezpečné! V tejto dobe 

veľa mladistvých ľudí a deti užíva drogy, alkohol alebo fajčí. Keď máme nejaké problémy 

alebo nás niečo trápi, máme sa radšej obrátiť na niekoho dospelého, na svojich rodičov, 

kamarátov alebo učiteľov. 

Drogy sú zlé. Netreba ich užívať. Vo veľkom množstve aj zabíjajú. 

Veľa som sa  dozvedel o drogách, čo robia a čo spôsobujú.  

Nemáme fajčiť a drogovať. Život je krajší bez drog a keď máme problémy, tak sa máme o tom 

porozprávať s inými. 

Drogy nie sú bezpečné pre ľudí. Spôsobujú závislosť. Ľudia si myslia, že drogy im pomôžu 

zabudnúť na problémy. Alkohol je látka, ktorú si ľudia obľúbia, po istom čase sa z nich stanú 

alkoholici. Alkoholom si ničia pečeň a iné ľudské orgány. Po tejto prednáške už viem, že 

nechcem byť alkoholikom a ani  nechcem drogovať. Nechcem byť na niečom závislá.  

Prednáška sa mi páčila. Pomohla mi, aby som nikdy nebral drogy. 

siedmaci, ZŠ s MŠ Havaj 

 


